

MUNICIPALITY OF WEST BOLTON  
CALL FOR TENDERS

The municipality of West Bolton is presently requesting tenders for snow removal and sanding of 65.77 km of winter roads.

For the winter seasons **2015-2016, 2016-2017 & 2017-2018** (3 year contract).

The tender documents will be available at SEAO as of May 8, 2015.

The tenders must be received in sealed envelopes with the mention <<Winter Roads - W.B. >> no later than 2:00pm on Thursday, June 11, 2015 at the municipal office, 9 Town Hall, West Bolton, Quebec J0E 2T0 to be opened at the same time and place.

West Bolton is under no obligation to accept any of the bids and will incur no obligation towards the bidders.

Given at West Bolton this May 7, 2015



Philippe De Courval  
Director-General  
Secretary-Treasurer

LA MUNICIPALITÉ DE BOLTON-OUEST  
APPEL D'OFFRES

La Municipalité de Bolton-Ouest demande des soumissions pour le déneigement et le sablage des chemins dans la municipalité, soit 65.77 Kilomètres pour les saisons hivernales 2015-2016, 2016-2017 & 2017-2018 (contrat de trois ans).

Les documents de soumissions seront disponibles au SEAO à partir du 8 mai 2015.

Les soumissions devront être reçues dans les enveloppes scellées avec la mention "chemins d'hiver-B.O." au plus tard à 14H00 le jeudi 11 juin 2015, à l'Hôtel de ville, au 9 chemin Town Hall, Bolton-Ouest, Québec J0E 2T0 et l'ouverture aura lieu à l'heure et à l'adresse mentionnée.

Bolton-Ouest ne s'engage à accepter ni la plus basse ni aucune des soumissions reçues et n'encourt aucune obligation envers les soumissionnaires.

Donné à Bolton-Ouest  
ce 7 mai 2015



Philippe De Courval  
Directeur général  
Secrétaire-trésorière